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Vraag van raadslid Bellekom over sport- en prestatieakkoord

De raad heeft op 15 november de geamendeerde begroting vastgesteld.

Een van de wijzigingen middels het amendement betreft het schrappen van een  structurele bijdrage 
van € 60.000 per jaar voor het sport- en preventieakkoord. Door het schrappen van deze bijdrage 
voor het akkoord loopt de gemeente ook een structurele bijdrage van het rijk mis van € 40.000.

Als het sport- en preventieakkoord niet verder kan worden uitgevoerd zal dit heel nadelig zijn in het 
preventieve veld ter voorkoming van vele ‘aandoeningen’ zoals verslavingen, sociale eenzaamheid, 
overgewicht. Het sport en preventie akkoord is na vele sessies met o.a huisartsen, fysiotherapeuten, 
sportaanbieders, ouderenorganisaties, Wassenaars Sportcontact en gemeente vastgesteld en 
ondertekend en staat beschreven in het document Wassenaar in Beweging 2020 – 2023. 

Er geldt een verplichting om dit akkoord uit te voeren terwijl een budget ontbreekt.

Onze vraag is of het College bereid is om te onderzoeken of het bedrag van € 60.000 per jaar toch 
structureel ter beschikking kan worden gesteld om dit akkoord alsnog uit te voeren.

Commissielid Van der Nat over stand van zaken amendement  omtrent energiecompensatie 120% - 
150%

• Wat is de stand van zaken omtrent ons aangenomen amendement bij de 
begrotingsvergadering van 8 november jl. omtrent energiecompensatie 120% - 150% ?

• Kunt u een richtlijn geven voor wanneer gemeente Wassenaar over gaat tot uitbetaling? 

• Zo niet, kunt u aangeven wanneer dat wel bekend wordt?

Raadslid Ettema naar aanleiding van inspreekster Mevrouw Hagendoorn, directeur-bestuurder van 
de Bloemcampschool (Raad 8 nov 2022) 

 1. Hoe zijn de contacten geweest met mevrouw Hagendoorn sinds zij ingesproken heeft op 8 
november? En hoe staat het College tegenover het alsnog beschikbaar stellen van Euro 250.00 ten 
behoeve van het installeren van een nieuw en duurzaam ventilatiesysteem dat aan de meest actuele 
klimaateisen voldoet? Is zij bereid met een concreet voorstel naar de raad te komen?

2. Mevrouw Hagendoorn gaf aan dat zij uiterlijk eind januari/februari 2023 moet weten of de 
aanleg doorgang kan vinden ivm planning voor de installatie tijdens de zomervakantie. In hoeverre is 
het College bereid om met de planning rekening te houden?

3. Mevrouw Hagendoorn gaf aan dat er inmiddels Euro 70.000 aan kosten is gemaakt ivm de 
voorbereiding. 

Hoe ziet het College dit? Hoe ziet zij de verantwoordelijkheid vd gemeente in dezen?

4. Is het College het met het CDA eens dat gezondheid van kinderen en leerkrachten waardoor 
leerprestaties verbeteren en uitval wordt voorkomen in deze tijd de doorslaggevende redenen 



moeten zijn voor de installatie? En gezien de almaar stijgende bouwkosten het verstandiger is om nu 
het project te realiseren ipv op een later tijdstip.

  


